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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Dr. Pintér Sándor belügyminiszter úrna k

„Mi történik a Dél-Dunántúlon?”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A Baranya Megyei és a Vas Megyei Rendőr-Főkapitányságok sajátos módot találtak arra, hogy
megemlékezzenek a nők elleni erőszak felszámolásának világnapjára. Elismerem, hogy a
kormánypárti képviselők nőkkel kapcsolatos, és a parlamentben többször kifejtett álláspontj a
erős versenyt hozott tahóság és ostobaság terén.
A Baranya Megyei Rendőr-Főkapitányság videókkal, míg a Vas Megyei Rendőr-főkapitányság
egy figyelemfelhívással „kedveskedett” nekünk, nőknek. A közös mindkettőben, hogy
képmutató, ostoba és álszent módon részben az erőszak áldozatait okolják az elkövetett nemi
erőszakért . Míg a Baranya Megyei Rendőr-Főkapitányság videói a „Tehetsz róla, tehetsz ellene”
hihetetlenül silány és sértő szlogent hirdetik, addig a Vas Megyei Rendőr-Főkapitányság ostoba
közleménye szerint: "A tapasztalatok azt mutatják hogy a megelőzésben a női
metakommunikációnak óriási szerepe van . A fiatal lányok kacérkodása gyakran válthat ki
erőszakot. Fontos, hogy csak akkor közvetítsünk ismerkedési szándékot, ha valóban kapcsolatba
kívánunk lépni a másik féllel, mivel a visszautasítás dühöt kelthet a hozzánk közeled őben . "

Kérdezem ezért miniszter urat :

1. Személy szerint ki vagy kik felelősek a videók és a közlemény elkészítéséért ,
engedélyezéséért, és megjelenéséért?

2. Lesz-e bármilyen, akár személyi következménye ezeknek az áldozatokat mélyen sért ő
akcióknak?

3. A Baranya Megyei Rendőr-Főkapitányság videói mennyibe kerültek az adófizetőknek ,
köztük azoknak, akik nemi erőszak áldozataivá váltak családon belül vagy azon kívül ?

4. A Magyar Rendőrség hivatalos álláspontjának tekinthetjük-e a videókat és a közleményt ?

5. Az Orbán-kormány hivatalos álláspontjának tekinthetjük-e a videókat és a közleményt ?

6. Ön, mint belügyminiszter azonosul-e a videókkal és a közleménnyel?



7. Bocsánatot kérnek-e ezekért a förvedményekért az áldozatoktól ?

8. Kérem, hogy részletesen mutassa be, hogy kormányzásuk alatt mit tett a

Belügyminisztérium és a kormány azért, hogy csökkenjen a nők ellen elkövetett erőszak

Magyarországon .

Megtisztelő válaszát írásban várom, egyben kérem, hogy minden kérdésemre világos válasz t

adjon.

Budapest, 2014. november 25 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Agy+ es
Demokratikus Koalíció
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